
Dragi Luka, 
Draga Jelena, 
Draga djeco, 
 
 
Dozvolite mi da vam, u nemogućnosti da to lično učinim u Skupštini Crne Gore, na ovaj način 
čestitam godišnjicu usvajanja Deklaracije UN o pravima djeteta i III zasijedanje Dječijeg 
parlamenta u Crnoj Gori. 
 
Raduju me vaša pitanja, ali i činjenica da zasijedanja Dječijeg parlamenta postaju tradicija u 
Crnoj Gori.  
 
Iskreno se nadam da će Vlada i u godinama koje su pred nama biti u prilici da u Skupštini 
Crne Gore odgovara na pitanja koja ćete joj postavljati, potvrđujući i na ovaj način svoju 
posvećenost djeci, kao najznačajnijem segmentu našeg društva. 
 
Uz iskrene čestitke na uspješnom zasijedanju, u prilogu vam dostavljam odgovore na pitanja 
koja ste mi uputili. 
 
Srdačno, 
 
Igor Lukšić 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Luka Jaredić – OŠ „Dašo Pavičić“- Herceg Novi 
1. Da li je moguće planirati da se za sljedeću godinu izdvoje iz Budžeta veća sredstva, kako 

bi se obezbijedila kvalitetnija podrška reformi zdravstvenog i obrazovnog sistema? 

 
Dragi Luka, 
  
dozvolićeš mi da, prije nego odgovorim na tvoje pitanje, iskažem zadovoljstvo zbog činjenice 
da ono predstavlja potvrdu ozbiljnosti naših mladih generacija i potvrdu da Crna Gora može 
računati na mlade ljude koji će znati da prepoznaju prioritete i da se nose sa izazovima 
budućih vremena.  
  
Vlada Crne Gore proteklih nekoliko godina ulaže ozbiljne napore i značajna finansijska 
sredstva kako bi unaprijedila sistem zdravstva i sistem obrazovanja, sa ciljem pružanja što 
kvalitetnijih i zdravstvenih i obrazovnih usluga. 
 
Želim da te uvjerim da će, i pored finansijskih ograničenja sa kojima smo suočeni usljed 
globalne ekonomske krize, reforma zdravstvenog i obrazovnog sistema nastaviti da se 
sprovodi i 2012. godine, na dobrobit svih građana.  
 
Ovo ne znači da će biti izdvojena veća sredstva iz Budžeta, ali znači da će u okvirima 
raspoloživih sredstava, planirane aktivnosti reforme zdravstva i obrazovanja biti realizovane 
na način koji neće ugroziti planirane reformske procese.  
 

 
 
Jelena Glendža OŠ „Boško Strugar“– Ulcinj 
2. Da li se planira izrada novog Akcionog plana za djecu koji bi bio realan i ostvarljiv i da li 

ćete u njegovu izradu uključiti djecu? 
 

Draga Jelena, 
 
Zahvaljujem se na ovom pitanju i koristim priliku da obavijestim tebe i svu djecu u Crnoj Gori 
da će, imajući u vidu da je istekao period važenja ranijeg Akcionog plana za djecu, Vlada Crne 
Gore pristupiti izradi i donošenju novog i da, takođe, potvrdim da će Vlada u odgovarajućim 
fazama pripreme i usvajanja ovog značajnog dokumenta uključiti i vas djecu i veoma se 
odgovorno odnijeti prema vašim primjedbama i sugestijama. 


